
exercices de français 

 
4:ème 
 
Bon courage!!! (sg) 
 



DIALOGUE AVEC LES VERBES 1 
 dire=säga i presens prendre=ta i presens mettre=sätta, ställa, lägga i presens 

    

je  je je 

tu  tu tu 

il  il il 

nous  nous nous 

vous  vous vous 

ils  ils ils 

 

vad säger du?  

jag säger ingenting   

han säger något   

hon säger att du är dum   

jag tar en glass med chokladsmak, tack   

vad tar ni?   

vi tar en pannkaka med sylt   

jag lägger mina nycklar på bordet  

de säger att du är fransk  

vad tar de?  

var ställer du din  cykel?  

hon tar alltid en stor efterrätt  

vi säger att det snöar  

vad säger ni?  



vi sätter väskorna här  

vad tar du?  

jag tar en pannkaka med glass  

han säger ingenting  

jag tar aldrig choklad  

han tar min glass  

 

DIALOGUE AVEC LES VERBES 2 

 faire=göra i presens vouloir=vilja (ha) i presens venir=komma i presens 
    

je  je je 

tu  tu tu 

il  il il 

nous  nous nous 

vous  vous vous 

ils  ils ils 

 

vad gör du?  

jag gör ingenting  

hon gör ingenting  

vad gör han i Stockholm?  

jag vill ha en förrätt  

de vill inte göra sina läxor  

vad vill ni göra idag?  

vi vill inte arbeta  



vill du ha en godis?  

ni gör fina tavlor!  

de gör allt bra  

de vill inte komma i kväll  

hon vill äta sniglar  

vad vill du göra?  

vad gör han?  

jag vet inte vad han gör  

vad gör ni?  

vi gör ingenting  

kommer du i kväll?  

hon kommer inte i morgon  

jag kommer kanske  

kommer ni klockan 20.00?  

jag kan inte komma  

vill du inte komma?  

de kommer senare  

 

 

 

 

 

 

 

 



DIALOGUE AVEC LES VERBES 3 

 voir=se i presens aller=gå, ska, åka i i presens pouvoir=kunna i presens 

    

je  je je 

tu  tu tu 

il  il il 

nous  nous nous 

vous  vous vous 

ils  ils ils 

 

jag ser din syster  

vad ser du?  

jag ser ingenting  

ser du kvinnan därborta?  

de ser allt  

åker du till Grekland snart?  

vi skall jobba nu  

jag skall ta en kaffe  

skall ni möta min lärare nu?  

min pojkvän mår bra  

de åker till Stockholm på fredag  

hon skall göra sina läxor idag  

skall ni göra något i helgen?  

vi ser en ko  



jag skall på bio i kväll  

var skall ni?  

de går på teater i morgon  

kan jag hjälpa er?  

kan ni hjälpa mig?  

hon kan vinna matchen  

 



 

corrigé 

 
 

 



les verbes glosor.eu ; DIALOGUE AVEC LES VERBES 1; glosor.eu 
 dire=säga i presens prendre=ta i presens mettre=sätta, ställa, lägga i presens 

    

je dis je prends je mets 

tu dis tu prends tu mets 

il dit il prend il met 

nous disons nous prenons nous mettons 

vous dites vous prenez vous mettez 

ils disent ils prennent ils mettent 

 

vad säger du? qu’est-ce que tu dis? 

jag säger ingenting  je ne dis rien 

han säger något  il dit quelque chose 

hon säger att du är dum  elle dit que tu es bête 

jag tar en glass med chokladsmak, tack  je prends une glace au chocolat, s’il vous plaît 

vad tar ni?  qu’est-ce que vous prenez? 

vi tar en pannkaka med sylt  on prend/nous prenons une crêpe à la confiture 

jag lägger mina nycklar på bordet je mets mes clés sur la table 

de säger att du är fransk ils disent que tu es français 

vad tar de? qu’est-ce qu’ils prennent? 

var ställer du din  cykel? où est-ce que tu mets ton vélo ? 

hon tar alltid en stor efterrätt elle prend toujours un grand dessert 

vi säger att det snöar on dit/nous disons qu’il neige 

vad säger ni? qu’est-ce que vous dites?/que dites-vous? 

vi sätter väskorna här on met/nous mettons les valises ici 

vad tar du? qu’est-ce que tu prends? 

jag tar en pannkaka med glass je prends une crêpe avec de la glace 

han säger ingenting il ne dit rien 

jag tar aldrig choklad je ne prends jamais du chocolat 

han tar min glass il prend ma glace 

 

DIALOGUE AVEC LES VERBES 2; glosor.eu 

 faire=göra i presens vouloir=vilja (ha) i presens venir=komma i presens 
    

je fais je veux je viens 

tu fais tu veux tu viens 

il fait il veut il vient 

nous faisons nous voulons nous venons 

vous faites vous voulez vous venez 

ils font ils veulent ils viennent 

 

vad gör du? qu’est-ce que tu fais? 

jag gör ingenting je ne fais rien 

hon gör ingenting elle ne fait rien 

vad gör han i Stockholm? qu’est-ce qu’il fait à Stockholm? 

jag vill ha en förrätt je veux une entrée 

de vill inte göra sina läxor ils ne veulent pas faire leurs devoirs 

vad vill ni göra idag? qu’est-ce que vous voulez faire aujourd’hui? 

vi vill inte arbeta on ne veut pas travailler/nous ne voulons pas 

travailler 

vill du ha en godis? tu veux un bonbon? 

ni gör fina tavlor! vous faites de beaux tableaux! 

de gör allt bra ils font tout bien 

de vill inte komma i kväll ils ne veulent pas venir ce soir 

hon vill äta sniglar elle veut manger des escargots 

vad vill du göra? qu’est-ce que tu veux faire? 

https://glosor.eu/ovning/verbes-irreguliers-123.8422558.html
https://glosor.eu/ovning/verbesirr1.8422554.html
https://glosor.eu/ovning/verbesirr2.8422555.html


vad gör han? qu’est-ce qu’il fait? 

jag vet inte vad han gör je ne sais pas ce qu’il fait 

vad gör ni? qu’est-ce que vous faites? 

vi gör ingenting on ne fait rien/nous ne faisons rien 

kommer du i kväll? tu viens ce soir? 

hon kommer inte i morgon elle ne vient (viendra) pas demain 

jag kommer kanske je viens (viendrai) peut-être 

kommer ni klockan 20.00? vous venez à 20h00? 

jag kan inte komma je ne peux pas venir 

vill du inte komma? tu ne veux pas venir? 

de kommer senare ils viennent plus tard 

 

DIALOGUE AVEC LES VERBES 3; glosor.eu 

 voir=se i presens aller=gå, ska, åka i i presens pouvoir=kunna i presens 

    

je vois je vais je peux 

tu vois tu vas tu peux 

il voit il va il peut 

nous voyons nous allons nous pouvons 

vous voyez vous allez vous pouvez 

ils voient ils vont ils peuvent 

 

jag ser din syster je vois ta sœur 

vad ser du? qu’est-ce que tu vois? 

jag ser ingenting je ne vois rien 

ser du kvinnan därborta? tu vois la femme là-bas ? 

de ser allt ils voient tout 

åker du till Grekland snart? tu vas en Grèce bientôt ? 

vi skall jobba nu on va travailler maintenant/nous allons travailler 

maintenant 

jag skall ta en kaffe je vais prendre un café 

skall ni möta min lärare nu? vous allez rencontrer mon professeur maintenant? 

min pojkvän mår bra mon copain/mon petit ami va bien 

de åker till Stockholm på fredag ils vont à Stockholm vendredi 

hon skall göra sina läxor idag il va faire ses devoirs aujourd’hui 

skall ni göra något i helgen? vous allez faire quelque chose ce weekend? 

vi ser en ko on voit/nous voyons une vache 

jag skall på bio i kväll je vais au cinéma ce soir 

var skall ni? vous allez où?/Où allez-vous? 

de går på teater i morgon ils vont au théâtre demain 

kan jag hjälpa er? je peux vous aider ? 

kan ni hjälpa mig? vous pouvez m’aider ? 

hon kan vinna matchen elle peut gagner le match 

 
 

 

https://glosor.eu/ovning/verbesirr3.8422556.html

